
 
 

 
 

 
 

 
GEMEENTERAAD/RAAD VOOR MAATSCHAPPELIJK WELZIJN    STAD MECHELEN 

 

SCHRIFTELIJKE VRAAG BUITEN DE RAADSZITTINGEN 

 

Indiener : Catherine Francois 

 
Datum:19 februari 2024 

 
Onderwerp vraag: Aanslagen Mechelen Kerkhoflei en Tervuursesteenweg 

 
In de nacht van 1 februari op 2 februari 2024 vond er een bomaanslag plaats in de 

Kerkhoflei met aanzienlijke materiële schade. In de nacht van 2 februari op 3 februari 
2024 vond er opnieuw een aanslag plaats, zij het deze keer zonder materiële schade. 

Vorig jaar waren er (minstens) ook reeds 4 aanslagen, waarvan 1 met schietpartij. 
De recente voorbeelden in Brussel en Antwerpen tonen aan dat, naast materiële 

schade, ook lichamelijke schade een reëel risico uitmaken, met soms zelfs dodelijke 
afloop tot gevolg. 

 
Vragen: 

 

1) Na de recente bomaanslagen en deze van vorig jaar, leeft een sterke indruk dat 
er over de jaren heen een negatieve evolutie valt waar te nemen in het aantal 

aanslagen in Mechelen. Is dat zo? 
2) Zo ja, hoeveel aanslagen werden er gepleegd en aan welke oorzaken is dit toe 

te schrijven? 
3) Zo nee, was er in de afgelopen jaren geen sprake van aanslagen? 

4) Welke concrete (preventieve) maatregelen nam het stadsbestuur, zeker na de 
aanslagen van vorig jaar, om aanslagen te voorkomen? 

5) Wat zijn de resultaten hiervan? Konden er aanslagen voorkomen worden? 
6) Zo ja, hoeveel? Zo nee, waarom niet? 

 

 

 

 

Catherine François 

Vlaams Belang 


